
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte onsdagen  
      den 2 februari kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan Ärla  
 
Närvarande: Börje Sturesson, Annika Sturesson, Jan- Olof Karlsson, Hannele Alström, Nisse Fält, 
Sven Svensson samt Mona Andersson och Bengt Andersson  
 

§1. Mötets öppnande. 
Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade alla varmt välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordningen. 
 Mötet godkände dagordningen. 
 
§3. Godkännande av protokollet från januaris styrelsemöte. 
Styrelsen godkände januariprotokollet efter justering av §10 Skall vara Börje och Annika tar över Sivs 
område och Jan – Olof tar över Börje och Annikas. 
 
§4. Ekonomisk rapport. 
- Kassören rapporterade att revisorerna har godkänt vår bokföring och vårt underskott stannar på de lite 
drygt 8000:- som redogjordes för på januarimötet. Hittills i år har vi bara utgifter för fikabröd och 
kopiepapper till styrelsen, 
- Faktura från Pingstkyrkan för våra sammankomster är inskickad till samorganisationen. 
- Styrelsen beslutade att vi även detta år bedriver matlagen utan stöd av ABF. Vi betalar direkt till 
Pingstkyrkan som förra året. 
- Diskussion kring en ny revisor. Jan – Olof kommer att tillfråga Tommy Eklånge efter förslag från 
Berndt Andersson. 
Styrelsen godkände rapporten. 
    
§5. Våra medlemmar.  
 Medlemsansvariga Annika meddelade att vi nu har fått nya uppgifter från PRO riks och att vi nu har 
198 medlemmar (88 män och 110 kvinnor). Som information informerade Annika att PRO skickar ut tre 
påminnelser till dem som inte betalat och sedan i december utesluts de medlemmar som inte betalat.  
 
§6. Skrivelser. 
a) Ang. utbildning på kommunen portal för medlemskap/medlemsregistrering kunde ingen av oss 
närvara utan vi hoppas på att utbildningen återkommer.  
b) Från ABF ang. hur vi bokar artister via nätet till ABF kommer Annika från ABF den 3 februari här i 
Pingstkyrkan och ger Hannele och Sven information om hur registret skall användas.  
c) Samorganisationens gemensamma folder? Hannele kollar hur det fortlöper.  

§7. Rapporter.  
a) Hemsidan. Nisse fortsätter med att använda PRO plattformen för vår del och det fungerar utan 
anmärkningar. 
b) Annika delade ut medlemslistor till kontaktombuden. Vid tillfälle bör kontaktombuden samlas för en 
gemensam diskussion kring åtagande etc. 

§8. Reserapport.  
- Mona rapporterade att Resekompaniet ”ligger lågt” men att Rosellaresan den 10 maj kommer med 
största sannolikhet att genomföras. 
- Landsskapsresan blir likaså aktuell i augusti. Mer information kommer. 
- BBR väntar på att restriktionerna kommer att upphöra innan någon av dessa resor kan genomföras. 



 
§9. Studierapport. 
a) Skapande händer har nu börjat och genomförs i församlingshemmet i Ärla. Sju personer var med på 
första träffen. 
b) Slöjden, där nu Jan – Olof är kontaktperson, kommer att kunna genomföras då skolan är öppen efter 
samtal med biträdande rektor. Möjlighet till någon mer person att delta finns. 
c) Matlagen startar nu den 3 februari med grupp 2 som första grupp. 

 
§10. Nya frågor.  
a) Styrelsen beslutade att genomföra årsmötet den 23 februari om ingen ny information kommer från 
FHM och regeringen om ändrade restrektioner. 
b) Underhållningen blir frågor av PRO-vetarna. Smörgåsar som vanligt vid varje bord som vi har gjort 
under hösten. Lotterier och skraplotter. 
c) Underlaget till årsmötet kommer att finnas på vår hemsida samt Nisse drar fram ett antal för utdelning 
på mötet i samband med dagordningen. 

 
§11. Kommande möten. 
 - Årsmötet nu i februari samt Marsmötet den 30 mars då vi försöker anlita Filmersson som var tänkt på 
den inställda januariträffen. 
 
§12. Nästa styrelsemöte.  
Beslutades till onsdagen den 9 mars 2022 i Pingstkyrkans lokaler i Ärla kl. 10.00 som vanligt.  
 

§13. Avslutning. 
Ordförande Börje Sturesson tackade för ett trevligt och givande möte och avslutade mötet. 

 

Sekreterare          

 

  Sven Svensson                             


